
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 5. DO 10. JANUARJA 2011 
Sreda, 5. januar 2011: 

 sveti trije kralji 
 ob 13. uri kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava na sedežu SLS v Ljubljani 
 ob 15.30 uri 1. seja NO SKZ pri SLS na sedežu SLS v Ljubljani 
 ob 17. uri 4. redna seja SKZ pri SLS na sedežu SLS v Ljubljani 

Petek, 7. januar 2011:  
 ob 9. uri 21. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič 

Sobota, 8. januar 2011:  
 ob 15. uri OO SLS Radlje ob Dravi organizira predstavitev predloga Zakona o obdavčenju nepremičnin, ki jo bo pripravila podpredsednica SLS Olga Franca, v prostorih GD 

Radlje 
Ponedeljek, 10. januar 2011:  

 ob 10. uri Klub županov SLS v prostorih penziona Kračun v Slovenskih Konjicah 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
DELO: ŽERJAV: »TO NI NOBENA BIANKO PODPORA!« 

V Delu je bil v ponedeljek, 27. decembra, objavljen članek o mag. Radovanu Žerjavu. Njegove poglede na aktualno politično dogajanje, stanje v stranki 
in misli o njeni prihodnosti si lahko v celoti preberete na naslednji povetzavi: http://www.delo.si/clanek/134120. 

http://www.delo.si/clanek/134120


 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ SPRAŠUJE MINISTRICO ZA NOTRANJE ZADEVE IN PRAVOSODNEGA MINISTRA O PREISKOVALNIH AKCIJAH TUJIH AGENTOV IN 
PREISKOVALNIH ORGANOV NA SLOVENSKIH TLEH 
Ljubljana, 30. decembra 2010 - Poslanec SLS Franc Pukšič je na današnji novinarski konferenci opozoril na domnevna zaslišanja slovenskih državljanov s strani tujih preiskovalnih 
organov na ozemlju Republike Slovenije brez prisotnosti slovenske policije in brez prisotnosti pravnih zastopnikov.  Ker se mu takšno kršenje zakonodaje in izguba suverenosti nad 
pravnim redom zdi nedopustna je ob tem na ministrico za notranje zadeve ga. Katarino Kresal in pravosodnega ministra g. Aleša Zalarja naslovil tudi pisno poslansko vprašanje kjer 
pričakuje konkretne in podrobne odgovore. Vsebino poslanskega vprašanja si lahko pogledate v nadaljevanju, prav tako kot video posnetek s konference za novinarje. ...več 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: ENOTNI SMO BILI PRED DVAJSETIMI LETI IN TO ZMOREMO PONOVITI TUDI DANES 
Ob dnevu samostojnosti in enotnosti: Slovenke in Slovenci smo že zmogli biti enotni in pogumni za Slovenijo. Storimo enako tudi sedaj. 
Ljubljana, 24. december 2010 – Dan po božiču, v nedeljo, 26. decembra 2010, bomo državljanke in državljani Republike Slovenije praznovali dan samostojnosti in enotnosti, kot ta 
državni praznik imenujemo od leta 2005, da bi še poudarili veliko enotnost, ki so jo Slovenci izkazali pri tej odločitvi. »Osebno si v tem prazničnem času želim, da bi se Slovenke in 
Slovenci še in spet znali tako enotno odločiti za dejanja, ki so dolgoročno najboljša ali celo edino sprejemljiva za našo državo,« ob tem pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. »Ko 
gre za državotvorne in odgovorne odločitve, kot je na primer podpora pokojninski reformi, se moramo kljub mladi demokraciji naučiti preseči takšne in drugačne delitve. A žal se je v 
Sloveniji od osamosvojitve postopoma, a vztrajno razpasla in tudi dodobra zakoreninila delitev na »leve« in »desne« in miselnost: »Bog ne daj, da bi kdaj stopili skupaj in podprli rešitev 
enih ali drugih, »zgolj« zato, ker je dobra in koristna za Slovenijo«, obžaluje mag. Žerjav. ...več 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: IZBRISANE OBSODBE SO ENO, VISOKI ETIČNI STANDARDI PA NEKAJ POVSEM DRUGEGA 
Pukšič pričakuje, da kandidat za vodjo Uprave kriminalistične policije Simon Velički ne bo sprejel ponujenega položaja 
Ljubljana, 23. december 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič, ki je včeraj zastavil pisno poslansko vprašanje ministrici za notranje zadeve Katarini 
Kresal v zvezi s sedaj že izbranim kandidatom za novega vodjo Uprave kriminalistične službe Simonom Veličkim, se je odzval na navedbe policije, 
da je »Velički pred 22 leti storil napako in zanjo plačal svojo ceno" in da »22 let po nesreči Velički velja za nedolžnega človeka, ki je družbi poplačal 
svoj dolg". »Ogorčen sem, presenečen pa ne, saj se je v zadnjem letu in pol še predobro pokazalo, kako pri nas deluje pravna država in vsi ti 
sistemi. Seveda, po načelih pravne države, ki se kar naenkrat upoštevajo – čeprav se jih morda pri kakšnih drugih primerih bolj kot ne ignorira – 
in kot določa kazenski zakonik, se vsaka obsodba v določenem roku od tedaj, ko je bila kazen izvršena, zastarana ali odpuščena, izbriše iz 
kazenske evidence, če obsojenec v tem roku ne stori novega kaznivega dejanja. In kako prikladno je, da z izbrisom obsodbe iz kazenske evidence 
prenehajo vse pravne posledice te sodbe, obsojenec pa velja za neobsojenega.« Pukšič si ne more kaj, da se ne bi ob tem spraševal, ali bi javnost 
za preteklost kandidata sploh izvedela, če ne bi postavil včerajšnjega pisnega poslanskega vprašanja in s tem opozoril na vprašljiva pretekla 
dejanja kandidata. »Ali nima javnost, prav ta javnost, ki jo bo Velički v nekaterih primerih tudi preiskoval in jo tako rekoč nadziral, ali nima ta 
javnost pravice izvedeti za, če se izrazim, kot so se na policiji, napake iz njegove preteklosti? Predvsem pa – ali je tak človek res primeren za tako 
mesto? Tudi, če pravna država veleva, da izbrisana obsodba ne bremeni več človeka – kaj pa etika? Če kje, potem ima ravno na takem mestu 
tudi ta veliko vlogo in zaskrbljujoče je, da se na tak položaj sploh predlaga kandidata s takšno preteklostjo,« še pravi Franc Pukšič. ...več 
 

 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=22956FB6-6455-CBFE-9C1F-D630CCFB3598&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=B218FB66-699C-B65B-8D70-F5437A20698C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=25AD8061-8655-F046-3504-4D55558A5B6F&linkid=newsContent


O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNICA MO SLS KOPER OLGA FRANCA: KRAJANI KS BERTOKI NAJ SE SAMI ODLOČIJO, KAJ ŽELIJO IMETI NAMESTO BENCINSKEGA SERVISA 

"Sedaj je na potezi minister za promet dr. Patrick Vlačič, ki mora posredovati pobudo za spremembo prostorskega 
načrta." 
Koper, 28. decembra 2010 - MO SLS Koper je v sodelovanju s poslancem SLS Janezom Ribičem na ministrstvo za 
promet in ministrstvo za okolje in prostor, dne 12. novembra 2010, naslovil pisno poslansko vprašanje z naslednjo 
vsebino: Ali so res stekli postopki za prekinitev nameravane umestitve in izgradnje bencinskega servisa v Bertokih, 
kdo jih vodi in kdaj so bili postopki sproženi ter kdaj predvidoma bodo zaključeni? Kdo je odgovoren za 
informiranje javnosti v tej zadevi, posebej krajanov KS Bertoki in občanov Mestne občine Koper? ...več 
 

 

NOVICE IZ EU 
Januarja 2011 so začeli delovati trije novi evropski organi za finančni nadzor bank, trgov ter zavarovanj in pokojnin. 
* * * 
Kemikalije: več kot 3 milijona prijav o razvrščanju in označevanju izboljšalo podatke o nevarnih kemikalijah 
* * * 
Po prvih ocenah evropskega statističnega urada Eurostat je letna stopnja inflacije v območju evra decembra 2010 znašala 2,2 %. 
 

SLS UTRINKI 
Ravnokar končani december je bil prav poseben mesec tudi za našo nekdanjo sodelavko Zalo, ki je z možem Andrejem še pred božičem dobila 
prečudovito darilo – prvorojenko Nušo, ki se jima je pri novih dogodivščinah pridružila 16. decembra. Mladi družinici želimo vse najlepše, še vedno “naši” 
Zali pa, da bi bila še naprej tako zagnana, pogumna in nasmejana. Prepričani smo, da je Nuša vse te lastnosti podedovala in da se bodo tudi zato imeli še 
posebej lepo. Čestitke in vse dobro!   
 

http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=MEMO/11/1&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/11/2&format=HTML&aged=0&language=SL&guiLanguage=en
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=STAT/11/1&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en


 
* * * 

Prinašamo pa vam tudi utrinek s spletne skupnosti Facebook, kjer smo na profilu enega izmed naših Občinskih odborov SLS zasledili tale predlog:  
»Predlagam,da se vsi facebook-ovci Slovenske ljudske stranke dobimo na prvem Taboru SLS v letu 2011 kot enotna in posebna skupina. Da vidimo? Nasvidenje!« 
Hvala gospodu Marijanu Lazarju za predlog, pripravljavci E-novičnika SLS se s tem še prav posebej strinjamo, tako da – se vidimo na 19. Taboru SLS 2011!  
 

*** 
 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali 
na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se pridružite  

skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

